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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Tonje Jelstad Sandanger Arkiv: 030  

Arkivsaksnr.: 17/202   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

1/17 Ungdomsrådet 01.03.2017 

 

GODKJENNING AV RAPPORT 28. JANUAR 2017 KUR 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

Rapport seminar januar KUR 2017 

 

 

SAKSGRUNNLAG: 

Rapport fra seminaret KUR hadde i januar 2017. 

 

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Rapport fra seminar 27. – 28. januar 2017 KUR godkjennes. 

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Tonje Jelstad Sandanger Arkiv: 030  

Arkivsaksnr.: 17/203   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

2/17 Ungdomsrådet 01.03.2017 

 

FRITIDSKLUBB I KOKELV 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

VEDLEGG: 

Ingen 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

I Kokelv er det klubb hver 3. onsdag med forbehold om vær. Hver gang det arrangeres 

klubb er det godt oppmøte og de unge har stor glede av tilbudet. Det er blitt fremmet et 

ønske om at det skal arrangeres klubb annenhver onsdag i Kokelv.  

 

Fra og med 1. mars skal ungdomsklubb også arrangeres på onsdager i Kvalsund. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Et hyppigere tilbud i Kokelv vil resultere i økt trivsel i Kokelv. Det er mange som 

møter opp der og har stor glede av klubben slik tilbudet er i dag. 

 

Å øke tilbudet i Kokelv vil gå på bekostning av tilbudet i Kvalsund. Likevel skal det 

nevnes at K.E.D. holder åpent hver onsdag, og at tilbudet i Kvalsund er generelt større 

for barn og unge. 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Tonje Jelstad Sandanger Arkiv: F03  

Arkivsaksnr.: 16/989   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

4/17 Omsorgs- og oppvekstutvalget 27.02.2017 

3/17 Rådet for eldre og funksjonshemmede 08.02.2017 

3/17 Formannskapet 02.02.2017 

/ Kommunestyret 02.03.2017 

3/17 Ungdomsrådet 01.03.2017 

 

FOLKEHELSEPLAN FOR KVALSUND KOMMUNE 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

 

- Folkehelseplan for Kvalsund kommune 2017-2020 

- Folkehelseloven  

- Folkehelseprofil for Kvalsund kommune 

- Erfaring fra NAV Kvalsund  

- Erfaringer av kommunelegene 

 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Samhandlingsreformen med ny folkehelselov har gitt kommunene forsterket ansvar i 

folkehelsearbeidet. Helse er ikke bare et anliggende for helsesektoren, men en felles 
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oppgave for hele kommunen. Formålet med folkehelseplanen er å bedre folkehelsen i  

kommunen. Planen skal oppfylle kravene til Lov om folkehelsearbeid som forplikter 

kommunen å drive folkehelsearbeid på en langsiktig og systematisk måte. Det 

innebærer å ha oversikt over helsetilstanden i befolkningen og å drive et systematisk og 

kunnskapsbasert folkehelsearbeid.  

I henhold til kapittel 2 § 5 i Lov om folkehelsearbeid skal kommunen ha nødvendig 

oversikt over helsetilstand i befolkningen og de positive og negative faktorer som kan 

virke inn på den. Oversikten skal være skriftlig og identifisere folkehelseutfordringene 

i kommunen, herunder vurdere konsekvenser og årsaksforhold. Kommunen skal være 

særlig oppmerksom på trekk ved utviklingen som kan skape eller opprettholde sosiale 

eller helsemessige problemer eller sosiale helseforskjeller. Det er viktig å definere 

hovedutfordringer slik at man kan prioritere tiltak der behovet er størst. I 

plandokumentet ligger oversiktsbilde for folkehelsa i Kvalsund kommune. 

Kvalsund kommune inngikk i 2010 ”Partnerskap for folkehelse” med Finnmark 

Fylkeskommune. Fylkeskommunen bidrar med opplæring og kompetanseheving, og 

nettverkssamlinger. Kommunen forplikter seg til å beskrive folkehelsearbeidet i 

kommuneplanene eller lage en egen plan for folkehelse, slik Kvalsund kommune har 

valgt. Kommunen skal også rapportere inn gjennomføring av tiltak til 

fylkeskommunen. 

Folkehelsearbeid er et stort felles ansvar som berører hele befolkningen og alle 

samfunnssektorer. Det er med andre ord sektorovergripende fagfelt.  

Folkehelseplanen skal bidra til å samordne folkehelsearbeidet i og mellom etatene. 

Hver enhet skal implementere folkehelsetiltak i sine handlingsplaner.   

For å komme i gang med et systematisk folkehelsearbeid nedsatte rådmannen en 

tverrfaglig arbeidsgruppe høsten 2015. Det er denne gruppen som har utarbeidet 

planen, med folkehelsekoordinator som sekretær. 

Planen har vært sendt ut på høring, med frist 1. desember 2016. Det er ikke kommet 

noen uttalelser til planen. 

 

SAKSVURDERING: 

 

God helse er en verdi i seg selv og øker muligheten for den enkeltes livsutfoldelse. 

Folkehelseplanen er kommunens verktøy i forhold til folkehelsearbeidet de neste 4 år 

og legger stor vekt på tverrfaglig og tverretatlig samarbeid. Planen er bygd opp slik at 

tiltaksdelen skal revideres årlig. Folkehelsearbeidet i Kvalsund har til nå vært preget av 
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at det ikke har vært en fast stilling til dette. I følge samarbeidsavtalen med 

fylkeskommunen, forpliktet Kvalsund kommune seg å sette i verk konkrete tiltak, som 

er beskrevet i en årlig handlingsplan. For å få til dette, er den nedsatte folkehelsegruppa 

sentral i arbeidet. Det anbefales derfor at folkehelsegruppa fortsetter arbeidet og holder 

jevnlig møter gjennom året. Rådmannen anbefaler at planen blir vedtatt som fremlagt.  

 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommunestyre vedtar folkehelseplan for Kvalsund kommune 2017 – 2020. 

Tiltak innarbeides i budsjett og økonomiplan.  

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Turid Pedersen Arkiv: B30  

Arkivsaksnr.: 17/131   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

8/17 Omsorgs- og oppvekstutvalget 27.02.2017 

/ Kommunestyret  

4/17 Ungdomsrådet 01.03.2017 

 

ELEVTALLSUTVIKLINGEN VED KVALSUND SKOLE 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

VEDLEGG: 

 

 KK 15.12.2016, økonomiplan 2017-2020. 

 O-O sak 17/132 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

I kommunestyrets vedtak av 15.12.2016 heter det: Kommunestyret støtter prosjekt 

oppvekstsenter med byggestart 2020. I mellomperioden 2017-2020 utredes ulike alternativer. 

Forprosjektet skal utrede:   

1. Renovering av eksisterende bygg. 

2.  Eller alternativ 2 som er nytt oppvekstsentertilknyttet miljøbygget med basseng. Antall 

elever: 85 pluss barnehage og SFO, med mulighet for utvidelse. 
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Elevtallsutviklingen ved Kvalsund skole viser en økning fra skoleåret 2016/17 til skoleåret 

21/22. Ved utgangen av forrige skoleår (2015/2016) hadde Kvalsund skolekrets en nedgang på 

i underkant av 10 elever. Ved årskiftet 2016/2017 var elevtallet igjen oppe i 69 elever pga. 

tilflyttinger. 

 

Elevtallsutviklingen 2016/2017 – 2021/2022, Kvalsund skole: 

2016/17 

B-trinn: 54 

U-trinn: 15 

Totalt:   69 

elever 

2017/18 

B-trinn: 56 

U-trinn: 15 

Totalt:   71 

elever 

2018/19 

B-trinn: 54 

U-trinn: 20 

Totalt:   74 

elever 

2019/20 

B-trinn: 53 

U-trinn: 22 

Totalt:   75 

elever 

2020/21 

B-trinn: 55 

U-trinn: 24 

Totalt:   79 

elever 

  

2020/21 

B-trinn: 59 

U-trinn: 19 

Totalt:   78 

elever 

 

 

 

SAKSVURDERING: 

Ut fra den elevtalls utviklingen som vi har oversikt over pr. dags dato, ser en at planlegging av 

et oppvekstsenter med 85 plasser i skolen er for lite.   Et elevtall på 100 elever i skolen er et 

antall som samsvarer mer med barne- og elevtallsutviklingen.  Kvalsund skole bør være i stand 

til å ta i mot det antallet elever som kommer til vår kommune ved tilflytting, og Kvalsund 

kommune bør fremstå som en kommune som ønsker mange barnefamilier velkommen. 

 

Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommunestyre vedtar å endre forutsetningen med en øvre begrensning på 85 elver i 

det nye oppvekstsenteret til å planlegge med et elevtall på inntil 100 elever i det nye 

oppvekstsenteret.  

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 
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SAKSFREMLEGG 

KVALSUND KOMMUNE 

Ungdomsrådet 

 

Saksbehandler:  Toril Nilsen Arkiv: B40  

Arkivsaksnr.: 17/132   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

7/17 Omsorgs- og oppvekstutvalget 27.02.2017 

/ Kommunestyret  

5/17 Ungdomsrådet 01.03.2017 

 

BARNETALLSUTVIKLINGEN VED KVALSUND 

BARNEHAGE 

 

 

Leders innstilling: 

Saken fremmes uten leders innstilling. 

 

SAKSOPPLYSNINGER: 

 

Inntil Neverfjord oppvekstsenter ble lagt ned, var det god kapasitet i barnehagene både 

i Neverfjord og Kvalsund. 

Siste året med barnehage i Neverfjord, var det  vårhalvåret 2014; 11 barn/14 plasser 

der, med en ledig kapasitet på 4 plasser.  I Kvalsund barnehage var det ledig til ett barn  

på småbarnsavdeling  (= 2 plasser) og 6 ledige på stor avdeling; totalt 8 plasser ledig. 

Ved nedleggelsen i Neverfjord sommeren 2014 ble det kalkulert med at man fra høsten 

2014 hadde ledig kapasitet i Kvalsund til alle barna fra Neverfjord, noe som også ble en 

realitet. 

I løpet av sommer/høst 2014 kom det inn 6 nye søkere, der 4 av disse fikk plass i løpet 

av barnehageåret. 
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På bakgrunn av opplysninger fra folkeregisteret om antall barn under skolealder i 

Kvalsund kommune, ble det besluttet av det på sikt ville være for lite med bare to 

avdelinger i Kvalsund barnehage.  

 I  Lov om barnehager § 8 og 12a  heter det «Kommunen har plikt til å tilby plass i 

barnehage til barn under opplæringspliktig alder som er bosatt i kommunen. 

Kommunen skal ha minimum ett opptak i året.  Søknadsfrist til opptaket fastsettes av 

kommunen.» 

Det ble da kjøpt inn en brakkerigg sommeren 2015 som en midlertidig løsning; i 

påvente av bygging av nytt oppvekstsenter i sentrum.  Denne  huser én avdeling  med 

de eldste barna, slik at barnehagen nå består av tre avdelinger. 

Barnehageåret 2015/16 fikk alle som søkte innen fristen tildelt plass.  Det var ved 

oppstart i august ledig kapasitet på alle tre avdelingene.  I løpet av barnehageåret ble 

alle plassene fylt opp. 

Inneværende barnehageår 2016/17 er alle plassene i barnehagen tildelt.  Noen har 

sluttet i løpet av året og noen nye har fått tildelt plass underveis.  Pr. februar 2017 er det 

to barn på venteliste, av disse er én bosatt i Hammerfest. 

Veien videre. 

Oversikt over antall barn under skolepliktig alder bosatt i kommunen og som sogner til 

Kvalsund barnehage  pr. 01.01.17, med og uten barnehageplass: 

 Født 

2012 

Født   

2013 

Født 

2014 

Født 2015 

(1 barn teller 2 

plasser) 

Født 2016 

(1 barn teller 2 

plasser) 

Har plass 8 3 10 5 2 

Har ikke - 1 1 4 (= 8 plasser) 4 (= 8 plasser) 

     Tillegg:  

3 

født i november 

Årskullet født 2011 og som er skolestartere høst 2017 er ikk tatt med her. 

Oppsummert: 

Hvis alle som er bosatt i kommunen og søker plass innen fristen og dermed har rett til 

plass, vil det ikke være nok kapasitet i Kvalsund barnehage til alle høsten 2017.    

Inkludert de barna som allerede har en barnehageplass, kan det i tillegg komme 
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søknader for  max 13 nye barn for neste barnehageår.  Dette tilsier 5 barn for mye i 

forhold til kapasitet.  Eventuelle nytilflyttede kan komme i tillegg. 

Nå har det hittil aldri hendt at alle familier med rett til plass søker sine barn i 

barnehage.  Dette gjelder spesielt de yngste barna på 1-2 år.  I august 2016 hadde  100 

% av 3-5 åringene , 81 % av 2-åringene og 70 % av 1-åringene plass i barnehage.  

Et annet moment som gir usikkerhet i forhold til behov for plasser, er et forslag fra 

departementet om at barn som fyller ett år i løpet av november måned det året de søker 

plass, også skal ha rett til plass. Fra før er barn født i august, september og oktober året 

før gitt rett til plass.  Dette forslaget er nå ute på høring og vedtaket vil ikke bli avklart 

før nærmere sommeren 2017. 

For Kvalsund kommune sin del vil dette ha betydning, da det er 3 barn som fyller ett år 

i november 2017. 

 

SAKSVURDERING: 

 

Det knytter seg stor usikkerhet til om kommunen har nok plasser høsten 2017 til alle 

som søker.  Det kan hende at ikke alle med rett til plass søker, og at vi dermed kan tilby 

plass til alle som ønsker det.  Hovedopptak vil skje i løpet av mars 2017, og etter 

søknadsfristens utløp vet vi hvordan det ligger an.  I alle tilfeller bør det drøftes 

aktuelle alternativer hvis en situasjon med plassmangel skulle oppstå.   

På sikt bør det også vurderes hvor stor kapasitet det skal legges opp til for barnehagen  

i et nytt oppvekstsenter, når en tre-avdelings barnehage pr. i dag allerede er fylt opp og 

kommunen samtidig ønsker at flere barnefamilier skal etablere seg her. 

Et annet moment i forbindelse med etablering av oppvekstsenter er hvorvidt det er 

egnet med et oppvekstsenter med så store dimensjoner det her vil bli behov for: en 

skole med opp mot 100 elever og en fire-avdelings barnehage.  Da det først ble vedtatt 

å starte et forprosjekt om oppvekstsenter i Kvalsund sentrum, besto barnehagen av to 

avdelinger.  Nå er situasjonen en helt annen.  Bør det i stedet vurderes to separate 

institusjoner, slik det er i dag, der oppjustering av kapasiteten i barnehagen er et eget 

moment.  Den midlertidige løsningen med brakkerigg  kan ikke vedvare særlig lenge, 

da den er dårlig egnet til formålet. 
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Rådmannens tilråding: 

 

Kvalsund kommunestyre vedtar at det planlegges med fire-avdelings barnehage i 

forbindelse med nytt oppvekstsenter i Kvalsund.  

 

 

Gunnar Lillebo 

rådmann 

 

 

 


